
 

Enkel fråga 

 

Fråga till Pierre Jansson, Utbildningsnämndens ordförande. 

 

En trygg start i livet är den viktigaste förebyggande insatsen våra barn kan få. 

 

Vi har tagit del av listan på hur styret med stöd av SD fördelat satsningarna på aggregerad 

nivå till de kommunala förskolorna. 

 

På listan saknas satsning på öppna förskolan som också är en kommunal förskola och de 

privata förskolorna som i Knivsta kommun utgör ca 40 %. 

 

I Liberalernas värld har alla barnen samma värde i vår kommun oavsett vilken 

förskoleverksamhet de befinner sig i och jämlika satsningar bör därmed göras. 

 

Betyder styrets satsningar på den kommunala förskolan att barnen i öppna förskolan och de 

fristående förskolorna inte får ta del av satsningen? 
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